
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:959 Dna-analys vid anhöriginvandring

Moderaterna föreslår att dna-analys ska användas som huvudregel när någon 
ansöker om uppehållstillstånd och åberopar biologiskt släktskap. I dag används 
dna-analys endast i vissa fall, och då endast som en möjlighet för den enskilda 
att påvisa släktskap. 

Det förekommer att barn utnyttjas eller far illa efter att de har tagits till Sverige 
av personer som inte är deras föräldrar. Detta måste motverkas med full kraft.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Anders Ygeman:

 

Hur ämnar statsrådet säkerställa att de som är anhöriga och ansöker om 
uppehållstillstånd verkligen har biologiskt släktskap? 

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-31
Besvaras senast
2022-02-09 kl. 12.00


